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Tirsdag den 4. februar 2025 kl. 19.00-20.30 – Konferencen Sundhøj 
Til stede: Janne, Stinne, Jonas A, Bjarke, Andreas, Marianne, Charlotte, Lars, Bjørn, Kasper og 
Kristine 
Fraværende: Sara, Mikkel, Jonas S 
 
Pkt. 1  
Godkendelse af dagsorden og referat 
 
Godkendt. 
 
Pkt. 2  
Nyt fra skolens elevråd, ledelse, medarbejdere og formand 
Formålet med punktet er at bestyrelsen, fra de fire perspektiver, får et indblik i skolens hverdag 
siden sidste bestyrelsesmøde.  
 
Ledelse:  

• Scenicelinjen har fået 39 ansøgere – ny rekord 

• Læseklubben har været til Create festival i Svendborg  

• Den landsdækkende uge ”den sureste uge” hylder vores skolepatrulje – de er vores 8. 
årgang Sundhøj, der passer vagterne hver eneste dag i alt slags vejr. 

• Vores nye legemiljø omkring ungemiljøet er ved at være færdigt – vi er glade for de nye 
aktiviteter og udemiljøer til vores unge. 

• Der er netop afholdt forældremøder for de kommende forårsSFO forældre – som altid 
mange gode spørgsmål og orientering – vi glæder os til at tage imod de kommende 
Tåsingeelever – det er altid kæmpestort.  

• Den store læsedag er netop afholdt i Centerafdelingen.  

• Vi har været med til at uddanne en ny terapihund i Centerafdelingen, som begynder 
arbejde i eleverne fremadrettet sammen med dens makker.  

 
Medarbejdere:  
6. klasse på Sundhøj har hørt en forfatter (Tim Probert) fortælle om sit forfatterskab.  
Der er galla for 8. og 9. klasserne fra Sundhøj på torsdag i denne uge.  
10. klasse på Centerafdelingen starter på OSO (Obligatorisk Selvvalgt Opgave) efter 
vinterferien.  
 
Formand: 
Ikke noget nyt siden sidste møde.  
 
Pkt. 3  
Opfølgning fra arbejdsgruppen vedrørende forældreforedrag omkring digitale medier.  
Formålet med punktet er at arbejdsgruppen melder tilbage på status vedrørende gruppens 
arbejde.   
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Arbejdsgruppen fremlægger deres ønske om et arrangement om digitale medier med oplæg fra 
to oplægsholdere/debattører, der repræsenterer hver deres synspunkt. Evt. også med 
præsentation af Svendborg Kommunes politik (fx v. skolechefen). 
 
Skolebestyrelsen drøfter målgruppe, hvordan de kan engagere forældrene til deltagelse, 
muligheden for at eleverne kan bidrage med deres stemme fx med spørgsmål til debat og hvad 
er arrangementets succeskriterie.  
 
Skolebestyrelsen foreslår, at der skal laves temadag(e) på alle klassetrin om ’digitale medier’ op 
til arrangementet. Elever fra de ældste klasser skal deltage i aftenens debat med deres 
forældre.  
 
Pkt. 4  
Årshjulet  
Formålet er en kort gennemgang af status på punkter, opgaver for skolebestyrelsen og kommer 
punkter til skolebestyrelsesmøderne.  
 
Gennemgået.  
 
 


